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Vragen gesteld door de SP fractie  
 
Fractie SP (vraag 1) 

Vraag Berap: pr.1 samenleving. Leerlingenvervoer.  
Er moet 150.000 euro extra naar leerlingenvervoer. Vraag: Hoeveel leerlingen in Zwolle maken gebruik 
van dit leerlingenvervoer? Hoeveel van deze leerlingen gaan naar speciaal onderwijs en hoeveel van 
deze leerlingen gaan naar bijzonder onderwijs? Oftewel, redenen voor gebruik van leerlingenvervoer. 
 

Antwoord Er maken ca. 315 kinderen gebruik van leerlingenvervoer  waarvan ca. 300 kinderen naar speciaal 
onderwijs en ca. 15 kinderen naar bijzonder onderwijs gaan. Deze gaan overigens niet allemaal mee 
met het aangepast vervoer (taxibus), maar maken ook gebruik van een financiële vergoeding (fiets of 
auto) of vergoeding kosten openbaar vervoer. 
 

 
 
Fractie SP (vraag 2) 

Vraag Beslisnota Berap 2018-2 

 
Blz 4/5 vraag  
Waarom mag je een reserve openbaar vervoer niet investeren in openbaar vervoer, maar wel 
toevoegen aan een reserve nog uit te voeren werk fysiek? Immers, dat wordt dan toch op enig moment 
ook geïnvesteerd (maar dan in iets fysieks i.p.v. openbaar vervoer).  
 

Antwoord Omdat een aantal reserves, waaronder de reserve openbaar vervoer,  nog slechts enkele resterende 
mutaties bevat, heeft het geen nut meer om deze reserves als afzonderlijke reserves in beeld te 
houden. Deze reserves  worden daarom opgeheven en de resterende mutaties in die reserves worden 
met dezelfde omschrijving en hetzelfde bedrag opgenomen in de reserve nog uit te voeren werken - 
fysiek. Er veranderd feitelijk niets aan de wijze waarop de middelen in de (voormalige) reserve openbaar 
vervoer worden besteed. 

 
 
Fractie SP (vraag 3) 

Vraag Berap 
 
Blz 30/328 
Wat zijn de concrete bestedingsplannen voor deze € 32.000,00 binnen het volwasseneducatie 
taalonderwijs?  
 

Antwoord Jaarlijks ontvangt Zwolle als centrumgemeente het budget WEB (wet educatie en beroepsonderwijs) en 
heeft Zwolle wettelijk de taak dit bedrag regionaal te verdelen met de regiogemeenten. Dit bedrag is in 
september bijgesteld met het bedrag wat in de berap-2 staat vermeld. Dat betekent dat elke 
regiogemeente een iets hoger bedrag ontvangt te besteden in 2018 (of anders in 2019). Voor Zwolle is 
dat extra bedrag € 8721,13. Dat bedrag wordt ingezet voor 2 pilots bij Deltion waarbij formeel en non-
formeel taalonderwijs wordt gecombineerd (formeel = klassikaal, leidt op tot diploma, non-formeel = met 
taalvrijwilligers). 
 

 
 
Fractie SP (vraag 4) 

Vraag Berap 

Blz 38/238 
De passage “Bijvoorbeeld omdat taken als schoolmaatschappelijk werk en de jeugd- en gezinswerker 
niet structureel zijn, omdat ze eerst hun toegevoegde waarde moeten laten zien”. 
Is dat niet een vreemde constatering?  Je mag toch verwachten dat het werk en het effect bij inzet van 
deze vakkrachten bekend is? Juist omdat je een bepaald probleem constateert, schakel je deze 
personen in. Het zijn geen nieuwe functies en geen nieuwe problemen.  
Hoe kun je daaruit dan de rechtvaardiging halen dat dit flexibel moet zijn in plaats van vaste 
medewerkers.  Dus wat is dán de verklaring dat er € 150.000,00 extra flexibel zou moeten ontstaan in 
plaats van € 150.000,00 vast?  
 

Antwoord Het werk en het effect van de reguliere inzet van deze vakkrachten is bekend en staat niet ter discussie. 
Wel betekent de versterking van de samenwerking met huisartsen en scholen deels een verschuiving 
van bestaand werk naar een andere plek en deels extra werk omdat de jeugd- en gezinswerkers op 
locatie met huisarts en school meer signaleren en samen bepalen welke ondersteuning nodig. In veel 
gevallen kunnen jeugd- en gezinswerkers zelf of in samenwerking met school al veel doen in de 
benodigde ondersteuning en hoeft minder vaak een beroep op meer specialistische zorg te worden 
gedaan. De resultaten van de werkwijze zijn tot nu toe positief (zie ook de Informatienota d.d. 10 juli 
2018). De omslag in werken heeft wel een aanlooptijd nodig. We werken daarom met incidentele 
financiering toe naar een nieuw structureel evenwicht. Om die reden is een deel van de formatie nog 
flexibel ingevuld.  
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Fractie SP (vraag 5) 

Vraag Berap 
 
Blz 40/238. 
Projectleider collectieve voorzieningen interventieplan. 
Is dit een externe kracht?  
Zo ja, waar is deze € 105.000,00 uit opgebouwd. 
En hoeveel uren zitten hier in verwerkt tegen welk uurtarief?  
Over welke periode worden deze kosten berekend?  
 

Antwoord Voor het project Collectivisering van voorzieningen zijn extern een projectleider en een projectsecretaris 
aangetrokken. Deze zijn per 1 september begonnen en hun inzet loopt tot 1 december. Dit laatste is 
afhankelijk van de politieke besluitvorming op het projectplan. Zij werken beiden drie dagen in de week.’  
 

 
 
Fractie SP (vraag 6) 

Vraag Blz 47/238. 
Hoeveel scholingsvouchers zijn verstrekt?  
 

Antwoord Er zijn tot oktober 2018 44 scholingsvouchers verstrekt in 2018. 

 
 
Fractie SP (vraag 7) 

Vraag Berap 
Blz 47/238. 
In 2019 moet rekening worden gehouden met een extra tekort van € 100.000,00. 
Wat is de achterliggende reden van dit extra tekort?  
Hoe komt men aan dit bedrag?  
 

Antwoord In de eerste doorrekening van de begroting 2019 van Wezo ontstaat er een extra tekort op de dekking 
van de vaste kosten doordat de omzet uit de SW activiteiten daalt als gevolg van het afnemend aantal 
SW'ers (in 2019 van plusminus 21,5 fte.).  

 
 
Fractie SP (vraag 8) 

Vraag Berap 
Blz 54/238. 
Tekort Jeugdzorg € 2.100.000,00.  
Kun je hier spreken van een oneigenlijk gebruik van de ‘behoedzaamheidsmarge?  
Immers, die marge was ingesteld om aan te spreken als de  verwachte transformatieopbrengsten niet 
gerealiseerd zouden worden.  
In mijn beleving was dat gebaseerd op inhoudelijke gronden. Maar een forse volumegroei betreft toch 
een andere oorzaak dan het op inhoudelijke gronden niet realiseren van transformatiedoelen?  En het 
was immers vanuit Scandinavië bekend dat de eerste jaren de zorgvraag zou stijgen. Dus ook dát zou 
niet vanuit een behoedzaamheidsmarge hoeven komen, want dit was al ingecalculeerd.  
Graag enige uitleg over de (on)eigenlijkheid van het gebruik van de behoedzaamheidsmarge hier.   
 

Antwoord We kunnen ons voorstellen dat de toelichting op het tekort jeugdzorg tot enige onduidelijkheid leidt. Uit 
de zin 'Ter dekking beschikken we over ruimte in de behoedzaamheidsmarge doorvoering 
transformatie.' kan gelezen worden dat het tekort van € 2,1 mln. ten laste van de  
behoedzaamheidsmarge komt.  Dit is echter niet het geval, het tekort maakt onderdeel uit van het 
berapresultaat dat verrekend wordt met de algemene concernreserve. 
De behoedzaamheidsmarge heeft nog steeds als doel om niet gerealiseerde transformatieopbrengsten 
(waaronder interventieplan) op te vangen. Ingeval er in enig jaar de behoedzaamheidsmarge niet 
volledig hoeft te worden ingezet dan kan het restant  in dat jaar eventueel ingezet worden voor dekking 
aanvullende tekorten op Wmo en jeugdzorg. Via de jaarrekening zullen wij u daarover informeren. 
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Fractie SP (vraag 9) 

Vraag Berap 
BLZ 72/238. 
Wat is de achterliggende reden dat de subsidies van LdH en Limor lager zijn vastgesteld.  
 

Antwoord De subsidies van Leger de Heils en Limor zijn lager vastgesteld vanwege onderbesteding van de aan 
hen toegekende subsidies voor 2017. 
Een van de oorzaken van de lagere vaststelling is dat de uitstroom naar reguliere woningen stagneert. 
Een gedeelte van de woningen die op naam van de zorgaanbieders staan zijn “omgeklapt” om op die 
manier toch aan de wensen van de cliënten te kunnen voldoen. Dit betekent dat deze woningen niet 
meer beschikbaar zijn voor nieuwe instroom en daar stagnatie ontstaat. 
 

 
 
Fractie SP (vraag 10) 

Vraag Berap 
 
Blz 82/238. 
Wat is op dit moment het aantal bijstandsgerechtigden?  
 

Antwoord Het aantal bijstandsgerechtigden per 1 oktober 2018 bedraagt 3.707.  
 
 

 
 
Fractie SP (vraag 11) 

Vraag Berap 
Blz 91/238. 
A. Hoeveel geld ging er naar commerciële bewindvoerders?  
B. Zwolle zou ‘langzaam beginnen’ met bewindvoering in eigen hand. Is daar al een trend in te merken 
(verschuiving van toewijzing aan commerciële bewindvoerder naar gemeentelijk)? 
C. Wat kost een ambtenaar per uur die zich met schuldhulpverlening/bewindvoering bezig houdt? En 
wat kost een commercieel bewindvoerder per uur?  
 

Antwoord a.  Bewindvoerders kunnen voor inwoners met een laag inkomen bijzondere bijstand aanvragen voor 
de kosten van bewindvoering. Er is € 1,8 miljoen uitgegeven aan bijzondere bijstand aan inwoners 
met een laag inkomen ter dekking van de kosten van hun bewindvoering. 

b.  De gemeentelijke bewindvoerder is nog niet aangesteld.  
c.  De kosten voor beschermingsbewindvoering worden vastgesteld door de kantonrechter. De tarieven 

zijn afhankelijk van de samenstelling van het huishouden en de activiteiten.  
 

  

 
 
Fractie SP (vraag 12) 

Vraag Berap 
Blz 159/238. 
Is het nou werkelijk de bedoeling om budget Diezerpoort Sociaal aan te wenden voor gemeentelijke 
gebouwen (al dan niet gehuurd)? Is dit budget niet bestemd om de wijk te versterken, en niet (een deels 
toevallig) daar gevestigde voorpost van de gemeente te financieren bij een verbouwing? 
Als er geen budget uit Diezerpoort Sociaal gehaald kon worden, waar had het college dan de dekking 
gezocht?    
 

Antwoord In 2012 is besloten de inzet van het preventiebudget Diezerpoort  in te zetten voor co-financiering van 
initiatieven / projecten in kader van de natuurlijke wijkvernieuwing. De locatie van het SWT-Oost maakt 
onderdeel uit van een dergelijk initiatief: de plek wordt gewaardeerd door bewoners, het is herkenbaar, 
makkelijk toegankelijk, laagdrempelig en goed bereikbaar voor bewoners. De verbouwkosten zijn 
gedragen door deltaWonen en de gemeente.  

 
 
Fractie SP (vraag 13) 

Vraag Berap 
Blz 166/238. 
Waarom moet het herstel van de brandschade en de noodzakelijke aanpassingen gestroomlijnd worden 
door een externe projectleider?  De eigen medewerkers van gemeente Zwolle of Stichting Allemaal 
Zwolle weten toch immers het best hoe en waarom men iets hersteld / aangepast wil zien?   
Welk deel van de € 50.000,00 gaat naar de externe kracht? 
Wat is diens uurtarief?  
Welk deel van de kosten betreft advies en ontwerp?  
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Antwoord Het inhuren van een externe projectleider was in dit geval onvermijdelijk, omdat er onvoldoende interne 
capaciteit beschikbaar was. In de nieuwe situatie gaan meerdere partijen gebruik maken van de panden 
van het voormalig stedelijk museum. Naast de Stichting Allemaal Zwolle is ook de huisvesting van de 
afdeling archeologie voorzien in het gebouw. Om de wensen van alle nieuwe gebruikers te coördineren 
is een projectleider nodig. Uiteraard worden de medewerkers van Allemaal Zwolle intensief betrokken bij 
het herstel en de aanpassingen in het deel van het pand dat zij gaan huren.  
 
Ongeveer de helft van dit budget wordt ingezet voor de bekostiging van de externe projectleider 
(marktconform uurtarief). De andere helft wordt gebruikt ten behoeve van de kosten voor advies en 
ontwerp.  
 

 
 
  
 
Fractie SP (vraag 14) 

Vraag Berap 
Blz 179/238. 
Door een nieuw contract inzake Textiel is de bijdrage aan St. Kringloop Zwolle € 40.000,00 lager. 
Wat is de achterliggende reden waardoor de bijdrage lager kon worden? 
En wat zijn de gevolgen voor bedrijfsvoering en personeel van Kringloop Zwolle?  
 

Antwoord De tekst in de Berap is onjuist. Er is geen relatie met textiel. De meevaller wordt veroorzaakt door een 
aantal zaken: 

 Twee jaar geleden is er een nieuw contract afgesloten door Rova met de stichting kringloop (de 
kringloop valt onder het DVO dat we met Rova hebben, Rova is dus contractpartner van de 
stichting Kringloop). Daarin zijn in overleg aanpassingen doorgevoerd t.a.v. marktconforme 
vergoedingen. In de begroting 2018 was een voorzichtige inschatting gemaakt van de effecten van 
het nieuwe contract. Het gaat dan bijvoorbeeld om de vergoeding voor oud papier en de vergoeding 
voor het deel van de ingezamelde goederen die niet hergebruikt kunnen worden en alsnog als afval 
moeten worden afgevoerd. De verwachting uit onze begroting is bijgesteld aan de werkelijke 
kosten; er heeft geen korting op de vergoeding aan de Stichting Kringloop plaatsgevonden. 

 Een deel van de vergoeding voor de kringloop is afhankelijk van daadwerkelijke tonnages 
(hoeveelheid "goedzooi"). Op basis van de daadwerkelijke tonnages krijgt de Stichting Kringloop 
een vergoeding. In 2018 vallen die tonnages naar verwachting lager uit.  

 
Zoals boven vermeldt is er geen sprake van een "korting" van de Stichting Kringloop, maar effecten van 
de uitvoering van het lopende contract, conform de afspraken met de stichting. Er is dan ook geen 
gevolg voor de bedrijfsvoering en het personeel.  

 
 
Fractie SP (vraag 15) 

Vraag Berap 

Blz 230/238. 
Nu wordt de reserve openbaar vervoer toegevoegd aan de reserve nog uit te voeren werken fysiek. 
Kan deze reserve toch apart gehouden worden ten behoeve van het oorspronkelijke doel? 
Welke mogelijkheden zijn daartoe aanwezig die voldoen aan BBV-regels?  
 

Antwoord Omdat een aantal reserves, waaronder de reserve openbaar vervoer,  nog slechts enkele resterende 
mutaties bevat, heeft het geen nut meer om deze reserves als afzonderlijke reserves in beeld te 
houden. Deze reserves  worden daarom opgeheven en de resterende mutaties in die reserves worden 
met dezelfde omschrijving en hetzelfde bedrag opgenomen in de reserve nog uit te voeren werken - 
fysiek. Er veranderd feitelijk niets aan de wijze waarop de middelen in de (voormalige) reserve openbaar 
vervoer worden besteed. 
 

 
 
Fractie SP (vraag 16) 

Vraag Berap 
Blz 230/238. 
Wat wordt bedoeld met ‘Schulden en armoede € 203.000,00 (geparkeerd op concernstelpost).’ 
Geparkeerd lijkt er op te duiden dat het niet aan schuldenproblematiek en armoede wordt besteed… 
Graag enige uitleg hierover.   
 

Antwoord Het rijk heeft incidenteel voor drie jaar geld beschikbaar gesteld ter versterking van het gemeentelijke 
armoede- en schuldenbeleid. De hoogte van deze middelen bedraagt € 203.000, € 167.000 en € 
167.000 in de jaren respectievelijk 2018, 2019 en 2020. In afwachting van nadere bestedingsvoorstellen 
is het gebruikelijk dat de ontvangen gelden op concernstelpost worden geparkeerd. Het 
bestedingsvoorstel voor dit onderwerp is meegenomen in de incidentele voorstellen in de Begroting 
2019. 
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Fractie SP (vraag 17) 

Vraag Begroting 
 pr. 1 samenleving. Vraag: Welke scholen zitten er qua leerlingenaantallen in de gevarenzone met het 
gevaar dat ze moeten sluiten? 
 

Antwoord In Nederland zijn stichtings- en opheffingsnormen voor het primair onderwijs van kracht. Er zijn in 
Zwolle 10 scholen die niet aan de instandhoudingsnorm voldoen. Op dit moment zijn dat: Kubus, Het 
Atelier, Marshof Florens Radewijnschool, Springplank, Wieden, Hilal, Talentum, De Duyvencamp, CBS 
de Zuidster, Stroomdal. Deze scholen kunnen (nog) voortbestaan omdat zij een nevenvestiging zijn van 
een andere school van het betreffende schoolbestuur of dat het schoolbestuur deze scholen bewust in 
stand wil blijven houden. Dat laatste kan wanneer het gemiddeld aantal leerlingen van alle scholen van 
het desbetreffend schoolbestuur wel voldoet aan de instandhoudingsnorm en waarvoor de minister 
goedkeuring heeft gegeven.  

 
 
Fractie SP (vraag 18) 

Vraag Begroting 

Blz 12  
Beschermingsbewind. 
Er ontstaat hier een tekort van € 700.000,00. 
Voor € 500.000,00 is dekking gevonden binnen het programma inkomen. 
Waar komt dit geld vandaan? (Ten koste waarvan gaat dit / of op welk deelgebied is dan geld over?)  
 

Antwoord We begroten op basis van beschikbare middelen en verwachte uitgaven binnen het programma.  Voor 
de verwachte uitgave aan beschermingsbewind hebben we binnen de programmabegroting beperkt  
ruimte gevonden in doel 4.1.1. bijzondere bijstand en doel 4.2.1. kinderparticipatie. De verwachting is 
dat in 2019 voor bijzondere bijstand het totaal van alle (openeinde)regelingen in 2019 € 200.000 lager 
uitvalt, met name doordat inrichtingskosten lager uit zullen vallen en er een overschot op het budget 
van de individuele studietoeslag verwacht wordt. Binnen het doel kinderparticipatie wordt ruimte 
verwacht, omdat het totaal van het budget voor de scholierenregeling en de extra € 584.000 rijksgeld 
vooralsnog ruim voldoende blijkt te zijn voor de regelingen en activiteiten kinderparticipatie zoals 
vastgesteld door de raad. De resterende € 300.000 is binnen het programma begroot voor 
beschermingbewindvoering.  Er resteert nog een verwacht tekort van € 200.000 op bewindvoering. 
Hiervoor is een bestedingsvoorstel opgenomen in de Begroting 2019. 

 
 
Fractie SP (vraag 19) 

Vraag Begroting 

Blz 37 
Hoeveel geld gaat er naar Zwolle Gezonde Stad?  
 

Antwoord Er gaat € 117.000 naar Zwolle Gezonde Stad. 
 

 
 
Fractie SP (vraag 20) 

Vraag Begroting 
Blz 75 
We zetten extra in op het herkennen, opsporen en verwijzen actief inwoners met een taalachterstand.  

Waar bestaat dit ‘extra’ exact uit ten opzichte van hetgeen al gebeurd en wat afgesproken? 
En waaruit bestaat het (eventuele) extra geld dat hiermee gemoeid is?  
 

Antwoord De lokale werkgroep laaggeletterdheid heeft de opdracht om beleid in uitvoering te brengen. Deze 
werkgroep bestaat uit Stichting Gilde, Vluchtelingenwerk, de ROCs, Taalpunt, Stadkamer, SWT en 
Travers. Voor deze uitvoering wordt om de 2 jaar een gezamenlijk actieplan opgesteld. Een aantal 
acties die genoemd worden i.v.m. deze doelstelling zijn: 

 Professionals van partners en gemeente scholen in het herkennen, signaleren en verwijzen 

 Inzetten van de Taalmeter in het aanvraagproces voor uitkering, extra voor een deel van het 
bijstandsbestand en bij de Wezo 

 Voorlichting geven aan ouders, waaronder ouderbegeleiding VVE 

 Het versterken van de samenwerking en uitbreiden van de werkgroep ter ondersteuning van 
bovenstaande punten 

 Verbeteren van de voorlichting laaggeletterdheid onder andere door de website Samen Taal voor 
burgers en professionals 

Deze activiteiten vinden plaats binnen de beschikbare middelen (WEB-budget plus € 75.000 voor 
kosten die niet met de WEB mogen worden betaald). 
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Fractie SP (vraag 21) 

Vraag Begroting 
Blz 75 
We blijven jaarlijks krachtig inzetten op volwasseneneducatie: we streven naar 80 formele trajecten en 
200 non-formele trajecten. 
Hoe en waarom zijn de aantallen op deze cijfers vastgesteld? 
Zijn deze aantallen budgettair ingegeven (omdat er niet meer geld is)?  
Als geld geen hoofdrol zou spelen, hoeveel behoefte / wenselijkheid is er dan aan formele trajecten en 
non-formele trajecten?  
 

Antwoord  Het aantal van 80 formele trajecten taalonderwijs is vastgesteld op basis van onderhandelingen 
met de ROCs a.h.v.: 

o Aantallen van eerdere jaren. 
o Uitwisselbaarheid van NT1 en NT2. 
o De samenstelling van de klassen. 

 Het aantal van 200 non-formele trajecten is vastgesteld in overleg met de werkgroep 
laaggeletterdheid (zie hierboven). 

 Ervaring leert dat het WEB-budget en het bedrag aan extra middelen beschikbaar gesteld door de 
raad, voldoende is om de vraag naar taalondersteuning te kunnen bedienen.  

 
 
 
Fractie SP (vraag 22) 

Vraag Begroting 
Blz 92 
Wat is er in de verbeterde methode ‘zorg in de wijk’ anders dan de pilot?  
 

Antwoord In de nieuwe inkoop van “Zorg in de wijk” is er geen sprake meer van een voorkeursaanbieder per wijk, 
maar zijn er voorkeursaanbieders gecontracteerd die de zorg in de gehele stad mogen leveren. Er zijn 
minimaal vier aanbieders per stad en per wijk. Ook de financiering is anders; er wordt een cliënttarief 
per maand betaald. Het beleid is ontwikkeld in samenspraak met de aanbieders en partners, waardoor 
de lokale betrokkenheid en deelname in netwerken meegewogen kon worden in de aanbesteding.  
Verder speelt Zilveren Kruis een actieve rol in de het bevorderen van de samenwerking tussen de 
aanbieders onderling en met het ziekenhuis, de huisartsen en de gemeente. Met die samenwerking is 
twee jaar geleden begonnen en daar blijft Zilveren Kruis in de nieuwe contractperiode op inzetten.  

 
 
Fractie SP (vraag 23) 

Vraag Begroting 
Blz 105. 
Werkervaring op te doen vanuit een bijstands- of ondersteuningssituatie. 
* Hoe waarborgt het college hier verdringing en werken tegen uitkeringsniveau? 
* Is er een maximum termijn aan werkervaring vanuit de bijstand?  
Blz 105 
Hoeveel beschut werkplekken zijn er op dit moment gerealiseerd? 
Waar zijn deze gerealiseerd? 
 

Antwoord Het opdoen van werkervaring op een werkervaringsplek is tijdelijk. Het is bedoeld als doorstroomplek 
en daardoor in beginsel maximaal 6 maanden en bij voorkeur korter. In voorkomende gevallen 
(maatwerk) is het mogelijk dit te verlengen. 
Er zijn in de gemeente Zwolle 11 plaatsingen beschut werken tot oktober 2018 gerealiseerd. Deze zijn 
gerealiseerd bij werkgevers (zorgaanbieders) en via Wezo. 

 
 
Fractie SP (vraag 24) 

Vraag Begroting 
Blz 161 
In het voorjaar van 2019 zal een voorstel aan de diverse gemeenten worden voorgelegd ten aanzien 
van de financiering van De Herberg in 2020.  
Kan het college alvast aangeven dat de enige uitkomst ‘het behoud van De Herberg’ is en dat alle 
gemeenten dat doel voor ogen hebben?  
 

Antwoord Er wordt, naast het financiële vraagstuk, inhoudelijk ingezet op een doorontwikkeling van het aanbod die 
past bij de diversiteit van de groep daklozen. Er zijn nieuwe ontwikkelingen en inzichten die vragen om 
andere of mogelijk nieuwe vormen van opvang. Dit zal worden onderzocht en in de regionale 
samenwerking keuzes in worden gemaakt. Een voorstel hiertoe zal in het voorjaar aan de raad worden 
voorgelegd. 
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Fractie SP (vraag 25) 

Vraag Begroting 
BLZ 196 
Criteria: 
De aanvragen zoveel als mogelijk afgehandeld worden binnen de wettelijke termijnen die daarvoor 
gesteld zijn.  
* Waarom lukt het over de periode 2016 tot en met 2018 niet om de tijdige afhandeling van aanvragen 
(bijzondere) bijstand naar boven te krijgen (83%). 
 

Antwoord Het percentage wordt beïnvloed door een aantal factoren en varieert door het jaar heen. 
Het afgelopen jaar is het gemiddelde percentage onder andere beïnvloed door mutaties in de uitvoering 
(nieuwe werkzaamheden, langdurige ziekte). Daarnaast wordt het percentage beïnvloed door niet tijdig 
aangeleverde documenten door aanvragers (om diverse redenen). 
 

 
 
Fractie SP (vraag 26) 

Vraag Begroting 
BLZ 212 
In Zwolle groeit 10% van de kinderen (2.100) op in een huishouden met een laag in komen. 
Dat was 2.600 en is nu 2.100, maar dat komt door een nieuwe rekenwijze van het CBS. 
Wat is het verschil met de oude rekenwijze en de nieuwe rekenwijze waardoor dit verschil ontstaat? 
 
 

Antwoord Statistieken worden regelmatig herzien. Aanleiding hiervoor is vaak het beschikbaar komen van 
aanvullende bronnen, wijzigingen in de bronnen en wensen tot verbetering in de methodiek. 
Verschillen nu zijn dat de beschikbaarheid van gegevens voor de complete bevolking, zodat de 
Inkomensstatistiek niet langer op steekproefbasis behoeft te worden vastgesteld. Er is een andere 
datum genomen voor het jaarinkomen voor de bevolking( begin in plaats van eind van het jaar). 
Daarnaast is de waarneming van diverse inkomensposten verbeterd. Tot slot zijn ook enkele sociaal-
economische indelingen van de bevolking waarvoor de inkomensgegevens gepresenteerd worden,  
 

 
 
Fractie SP (vraag 27) 

Vraag BEgroting 
Blz 232 
In welke mate worden de (wettelijke) termijnen gehaald of niet gehaald op het gebied van  
schuldhulpverlening? 

Antwoord De wettelijke termijnen van schuldhulpverlening zijn gemiddeld genomen in 95% van de 
 gevallen gehaald in de eerste drie kwartalen van 2018 
 

 
 
Fractie SP (vraag 28) 

Vraag Begroting 
Blz 454 
Waarom (pas een voorstel in perspectiefnota) de bijdrage per inwoner verdrievoudigen? 
Wat is daar de onderbouwing voor? (Waarom niet bijvoorbeeld 1,5 keer of 6 keer zo hoog?) 
 

Antwoord De omvang van de basisbijdrage wordt bepaald op grond van een raming van de (toename van) de 
uitgaven ten opzichte van de huidige begroting (van de regio). In hoofdlijn gaat het om een toename 
van de kosten voor het regiobureau (meer taken als begeleiden van verkenningen, afstemming met 
andere regio's, intensievere ondersteuning van regiegroep en inhoudelijke tafels), van verkenningen en 
van evenementen en bijeenkomsten. De basisbijdrage zorgt ook dmv cofinanciering voor de 
instandhouding van onder meer Kennispoort en Economic Board. In de nieuwe situatie 
(doorontwikkeling van Regio Zwolle, ambitieuze agenda) zal de bijdrage voor de basisinfrastructuur niet 
op het huidige niveau kunnen blijven maar zal op basis van een eerste raming uitkomen op een 
bedragen tussen € 2,50 en € 3,00. Bij de perspectiefnota zullen we een definitief financieel voorstel 
voorleggen. 
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Fractie SP (vraag 29) 

Vraag Begroting 
Blz 478. 
Volgens de grafiek voldoet de gemeente in 2017 met 11,2 garantiebanen aan de norm van 10,8. 
De norm wordt berekend volgens rijksregels. 
Hoe heeft Zwolle hier de norm berekend? En hoe wordt hier wel of geen rekening gehouden met Rova, 
schoonmaakbedrijven en andere faciliterende diensten?  
 

Antwoord Deze norm is gebaseerd op richtlijnen van de VNG. In de huidige telwijze van het ministerie is nog geen 
rekening gehouden met inkopende diensten zoals ROVA, schoonmaakbedrijven en andere faciliterende 
diensten. Dit gaat echter veranderen (aankondiging wijzigingsvoorstel van ministerie in oktober 2018) 

 
 
Fractie SP (vraag 30) 

Vraag Begroting 
Blz 478. 
Hoe is de stand van de garantiebanen op dit moment?  
 

Antwoord Meest recente cijfer voor Regio Zwolle is van Eerste kwartaal 2018: realisatie 1419 (taakstelling 1058). 
T.a.v. de gemeentelijke organisatie ligt de stand in september 2018 op 12,6 plekken (taakstelling voor 
2018 is 14,4 plekken. Dit aantal wordt gehaald)  

 
 
Fractie SP (vraag 31) 

Vraag Kwartaalrapportage sociaal domein. 

 
Blz 7/8 
Wat is de hoogte van de compensatie die Zwolle verwacht van het Rijk?   
 

Antwoord Dat is nog niet in te schatten. Er is een stroppenpot die is begrensd op 200 mln. De verdeling is 
afhankelijk van het aantal indieners en de bijbehorende opgegeven hoogte van de tekorten sociaal 
domein van deze betreffende gemeenten. De opgegeven tekorten worden nu door het fonds 
gecontroleerd, vervolgens vindt er een verdeling plaats o.b.v. verdeelsleutel. De hoogte van de 
compensatie wordt in de decembercirculaire 2018 van het gemeentefonds opgenomen 
 

 
 
Fractie SP (vraag 32) 

Vraag Algemeen 

Hoe staat het op dit moment met de gelden voor participatiefonds volwassenen?  
Aantallen qua gebruik en nog resterend geld. 
 

Antwoord De regeling is in november en december 2017 1.600 keer aangevraagd en in 2018  tot 1 oktober 1.500 
keer. Het beschikbare budget is daarmee voor een groot deel gebruikt. De verwachting is dat bij het 
einde van de regeling per juni 2019 het budget nul of  zelfs negatief zal zijn.  
 

 
 
Fractie SP (vraag 33) 

Vraag Algemeen 

Wat is op dit moment de wachttijd voor een sociale huurwoning in de wens en spoedmodule? (kunt u de 
ontwikkeling over de laatste 4 kwartalen aangeven). 
 
 

Antwoord Wachttijd Wensmodule: 
Q3 2017: 4,2 jaar 
Q4 2017: 4,6 jaar 
Q1 2018: 4,1 jaar 
Q2 2018: 4,4 jaar 
Wachttijd blijft ongeveer gelijk, dit is al jaren zo.  
 
Slaagkans Spoedmodule: 
Q3 2017: 61,4%  
Q4 2017: 59,3% 
Q1 2018: 56,2% 
Q2 2018: 47,8% 
De slaagkans zit onder de norm van 66%. Onderzoeksbureau Rigo doet in opdracht van de stuurgroep 
Woonruimteverdeling hier onderzoek naar. Dit wordt in december besproken in een bestuurlijk overleg 
tussen gemeente en corporatie.  
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Fractie SP (vraag 34) 

Vraag Algemeen 
Kunt u aangeven waarom zoveel aanvragen voor vrijstelling van de afvalstoffenheffing worden 
afgewezen? 
 
 

Antwoord Bij de beantwoording is uitgegaan dat deze vraag gaat om kwijtschelding. 
Het grootste gedeelte van kwijtschelding gaat om afvalstoffenheffing. Om in aanmerking te komen voor 
kwijtschelding moet voldaan worden aan een inkomenstoets en vermogenstoets. Mocht het inkomen of 
het vermogen hoger zijn dan de normbedragen dan komt men niet of maar gedeeltelijk voor 
kwijtschelding in aanmerking. Een groep mensen zit rond deze normbedragen en doen wel jaarlijks een 
aanvraag maar komen niet altijd in aanmerking voor kwijtschelding.  

 
 
Fractie SP (vraag 35) 

Vraag Algemeen 
Kunt u aangeven hoe u verwacht dat het aantal vrijstellingen van de afvalstoffenheffing (en de kosten 
daarvan) zich de komende jaren zal ontwikkelen? 
 
 

Antwoord Bij de beantwoording is uitgegaan dat deze vraag gaat om kwijtschelding. 
De afgelopen jaren is de kwijtschelding toegenomen. De verwachting is dat het de komende jaren op 
het huidige niveau zal blijven.  

 
 
Fractie SP (vraag 36) 

Vraag Algemeen 
Hoeveel huishoudens worden er als een- en als meerpersoonshuishouden aangeslagen in het kader 
van de afvalstoffenheffing? 
 

Antwoord eenpersoonshuishoudens 19.635 35,42% 

meerpersoonshuishoudens 35.803 64,58% 

 

55.438 

 
 

 
 
Fractie SP (vraag 37) 

Vraag Algemeen 
Wat is de huidige stand van zaken van het meldpunt huisjesmelkers? Hoeveel klachten zijn hier 
binnengekomen, wat was de aard van deze klachten en wat is hier mee gedaan? 
 
 

Antwoord De motie is uitgevoerd, de loketten zijn er en zichtbaarheid ervan is versterkt, oa door info/verwijzingen 
naar de diverse loketten op onze site. De gemeente is geen beheerder van de loketten en weet daarom 
niet hoeveel klachten er zijn binnengekomen.  

 
 
Fractie SP (vraag 38) 

Vraag Algemeen 
Waarom worden de OZB-tarieven voor woningen niet gewoon conform de inflatiecorrectie vastgesteld? 
Verwacht u hier een ander percentage op basis van de waardebepaling en zo ja waarom? 
 
 

Antwoord De tarieven OZB worden altijd voorlopig vastgesteld omdat als de waarde van de woningen stijgt de 
tarieven naar beneden worden bijgesteld. Dit de verwachting voor 2019. Dit voorkomt dat de 
woningeigenaren meer OZB moeten gaan betalen en de gemeente meer OZB-inkomsten binnen krijgt.  

 
 
Fractie SP (vraag 39) 

Vraag Algemeen 
U geeft aan dat de OZB niet woningen 1 procent “te hoog” is vastgesteld voor 2018 en dat dit daarom 
gecompenseerd wordt.  Bedoelt u hiermee “te hoog” bezien door de politieke coalitiebril of is hier sprake 
van een technische of wettelijke reden? 
 

Antwoord Dit is een technische correctie zodat de stijging van de OZB niet-woningen in totaliteit niet meer is dan 
het inflatiepercentage. 

 
 


